
POŠTOVANE DAME I GOSPODO, KOLEGINICE I KOLEGE, UVAŽENI GOSPODINE MINISTRE,  

IMAM ZADOVOLJSTVO I ČAST DA VAS POZDRAVIM ISPRED APELACIONOG  SUDA U NOVOM SADU 

I  IZRAZIM  NADU  DA  ĆE  JAVNA  RASPRAVA  O  RADNOJ  VERZIJI  NACRTA  NACIONALNE  STRATEGIJE  ZA 

BORBU  PROTIV  KORUPCIJE  DOPRINETI  DA  SAČINIMO  TAKVU  STRATEGIJU  KOJA  ĆE  OMOGUĆITI  DA 

BORBA  PROTIV  KORUPCIJE  BUDE  PRVENSTVENO  UTEMELJENA  NA  VLADAVINI  PRAVA  I 

OPŠTEPRIHVAĆENIM PRAVILIMA SVOJSTVENIM CIVILIZOVANIM NARODIMA. 

    NIJE    SLUČAJNO  TO  ŠTO  JE  ORGANIZATOR MINISTARSTVO  PRAVDE  REPUBLIKE    SRBIJE    KAO 

MESTO OVE  JAVNE  RASPRAVE  IZABRALO  OVU  PRAVOSUDNU  USTANOVU,  JER  UVEREN  SAM  U  TO  A 

VERUJEM DA DELIM I VAŠE MIŠLJENJE DA SE USPEŠNA BORBA  PROTIV KORUPCIJE NE MOŽE VODITI BEZ 

USPEŠNOG PRAVOSUĐA . DA BI PRAVOSUĐE MOGLO DA OBAVI TAJ POSAO NEOPHODNA MU JE NAJŠIRA 

DRUŠTVENA PODRŠKA. SUDIJE RADE TEŽAK  I ODGOVORAN POSAO  I NEOPHODNO  JE STVORITI TAKVU 

DRUŠTVENU ATMOSFERU GDE ĆE TAJ RAD PRVENSTVENO BITI CENJEN I POŠTOVAN. 

ZAŠTO O OVOME GOVORIM?  IZ PROSTOG RAZLOGA ŠTO SMO TAKOREĆI DO JUČE  IMALI TAKVU 

ATMOSFERU DA  SMO  SAMU  INSTITUCIJU PRAVOSUĐA  SMATRALI  KORUPTIVNOM.  TO NIJE UČINJENO 

SLUČAJNO, JER DODELIVŠI PRAVOSUĐU TAKVU ULOGU I SKRENUVŠI GA NA SPOREDAN KOLOSEK BIO JE 

OTVOREN JE PUT CVETANJU KORUPCIJE A ISTA JE KAO ŠTO ZNAMO DOSTIGLA NESLUĆENE RAZMERE. 

DA  VAS  PODSETIM,  U  POSLEDNJIH  10‐15  GODINA  CILJANO  JE  STVARANA  ATMOSFERA 

KORUMPIRANOG I NESPOSOBNOG PRAVOSUĐA SAMO DA BI NOSIOCI NEZAKONITOG I NEOSNOVANOG 

BOGAĆENJA    STVORILI  ZAVISNO  I  POKORNO  SUDSTVO.  TO  JE  KULMINIRALO    NEUSPELOM  TKZ. 

REFORMOM  PRAVOSUĐA,  KADA  JE  POKUŠANA  PRIVATIZACIJA  PRAVOSUĐA OD  VRHA  TADA  JEDNOG  

MOĆNOG  POLITIČKOG  ČINIOCA  KROZ  PROTIVUSTAVNU  I  PROTIVZAKONITU  SMENU HILJADU  SUDIJA  I 

TUŽILACA. MI U PRAVOSUĐU DANAS TOM NASILNIČKOM  I BAHATOM ČINU DALI SMO NAZIV POKUŠAJ 

25.  PRIVATIZACIJE  PRAVOSUĐA  I  KAO  I  PRETHODNE  24  SIGURNO  ZAHTEVA  UTVRĐIVANJE 

ODGOVORNOSTI I DOVOĐENJE ODGOVORNIH PRED LICE PRAVDE JER SE ŠTETA IZ T.ZV. REFORME MERI 

DESETINAMA MILIONA EVRA. 

SVEDOCI  SMO  DA  I  DANAS  POJEDINI  MOĆNICI  PREKO  NEKIH  SVOJIH  POSLUŠNIH  MEDIJA, 

POKUŠAVAJUĆI DA ODBRANE ONO ŠTO SU  NEZAKONITO STEKLI  NAPADAJU PRAVOSUĐE, A JA VAM SA 

OVOG MESTA MOGU REĆI DA  SUDOVI   DANAS  SAMI  BIRAJU  SVOJE  KADROVE. VKS  JE  SAM  IZABRAO 

SVOG PREDSEDNIKA, ISTI POSTAVLJA PREDSEDNIKE APELACIONIH SUDOVA I TAKO ĆE BITI DO OSNOVNIH 

SUDOVA.  TO  OČIGLEDNO  UNOSI  STRAH  I  NEMIR  KOD  DUBOKO  KORUMPIRANIH  MOĆNIKA  PA 

POKUŠAVAJU PREKO POJEDINIH POSLUŠNIH MEDIJA DA SPREČE STVARANJE  JAKOG, RESPEKTIBILNOG  I 

NEZAVISNOG PRAVOSUĐA.SIGURAN SAM DA ONI U TOME NEĆE USPETI JER UVEREN SAM DA JE DANAS  

PRAVOSUĐE  NA DOBROM PUTU .HVALA.  


